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Wij stellen u voor kennis te nemen van:
De beantwoording van de artikel 45 vragen van de fractie van de D66, Sporten in de buitenruimte. 
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De vragen van D66: 
. 

1) Is het college het met de D66-fractie eens dat bewegen in de openbare ruimte van onschatbare 
waarde is voor Zwolse inwoners? Ja, bewegen in de openbare ruimte is van onschatbare waarde. 
Beweging draagt positief bij aan de gezondheid van onze inwoners. Sinds corona zien we een toename 
van ongeorganiseerd bewegen in de buitenruimte. 

2) Is het college het met de D66-fractie eens dat om te voorzien in de trend waarin mensen steeds 
vaker ongebonden sporten het van belang is een gevarieerd sport- en beweegaanbod te realiseren?
Ja, voorzover het om activiteiten gaat wordt hier volop op ingezet door SportService Zwolle door bv. 
Sportclub Noord. Daarnaast zien we dat door thuiswerken steeds meer mensen sporten op momenten 
dat het hen uitkomt en dan in de buitenruimte. (bron: sport en gemeenten). 

3) Hoe zorgt het college er op dit moment voor dat het ongebonden sport- en beweegaanbod in Zwolle 
wordt versterkt en aansluit bij de wensen en behoeften van de Zwollenaren?
Als het om activiteiten gaat dan zet SportService Zwolle hier op in door middel van de inzet van 
buurtsportcoaches. 
Daar waar mogelijk ondersteunen we initiatieven, denk bv. aan het faciliteren van de boxing-bags en 
de gerealiseerde calisthenicsparkjes. Dit is echter inspelen op ad-hoc vragen. Er zijn beleidskaders 
nodig om afgewogen keuzes te maken. We zijn momenteel bezig met het opstellen van beleid, het 
zogenaamdeB.O.S.S. beleid (Bewegen, Ontmoeten, Spelen en Sporten). Naast het vastleggen van 
kaders voor deze beleidsterreinen is er ook behoefte aan een afwegingskader voor B.O.S.S.-initiatieven. 
We zullen het  B.O.S.S-beleid  in het voorjaar van 2024 aan u voor te leggen. Daarmee ontstaat een 
helder afwegingskader voor B.O.S.S.-vraagstukken. 

4) In hoeverre wordt gewerkt aan het zoeken naar een geschikte locatie voor een Pumptrackbaan in 
Zwolle-Zuid? Op dit moment wordt er niet specifiek gezocht naar een geschikte locatie voor een 
Pumptrackbaan in Zwolle-Zuid. Wel wordt er voor de gehele stad onderzoek gedaan naar locaties voor 
een Evenemententerrein, Leisure locaties en een wielerbaan in combi met skeeler-, mountainbike- en 
pumptrackbaan. Binnen het B.O.S.S.-beleid wordt onderzocht welk B.O.S.S.-aanbod en op welke 
stadslaag (stad/wijk/buurt/straat) aanwezig zou moeten zijn. Dit kan bijdragen aan het maken van 
keuzes voor nieuwe initiatieven/ontwikkelingen.

5) In hoeverre worden gesprekken gevoerd met de initiatiefnemer van de petitie en inwoners om een 
locatie voor een Pumptrackbaan te vinden? 
Niet, de beleidslijn is het B.O.S.S beleid af te wachten, waarin de raad gevraagd wordt een keuze te 
maken voor uitgangspunten en richtlijnen. Dit nieuw op te stellen beleid zou  inzicht kunnen geven 
waar precies welke B.O.S.S-activiteit zou kunnen/moeten landen, om zo een goede spreiding van 
activiteiten over de stad te realiseren.   Dit B.O.S.S. beleid biedt dus kaders, maar voor 2024 is er geen 
financiële ruimte voor éxtra B.O.S.S.-initiatieven. Dit zal dan aangevraagd moeten worden via de 
begroting van 2025.
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6) In hoeverre zijn financiele middelen beschikbaar – en kunnen middelen beschikbaar worden gemaakt 
– voor het realiseren van een Pumptrackbaan?
In de huidige begroting en voor aanvragen voor 2024 zijn geen middelen beschikbaar en worden geen 
specifieke middelen aangevraagd. Eventuele uitvoeringsconsequenties van het  B.O.S.S. beleid worden 
meegenomenin de begrotingsbehandeling van 2025 om eea integraal af te wegen. 

7) Is het college het met de D66-fractie eens dat het van belang is om dit inwonersinitatief voorvarend 
te ondersteunen, om zo te voorzien in de wensen en behoeften van de Zwollenaren?
Graag willen we dit soort initiatieven verankeren in beleid. In dit geval het vast te stellen B.O.S.S.-
beleid. Dit zodat er een goede spreiding komt van diverse B.O.S.S.-locaties in de stad en er voor iedere 
inwoner voldoende diversiteit in het bewegen, ontmoeten, spelen en sporten beschikbaar is.  

Openbaarheid
Dit voorstel is openbaar. 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle,

voorzitter, Peter Snijders

secretaris, Dick Emmer


